
Jersie Strands Grundejerforening

Referat af ordinært bestyrelsesmøde 15/10-2020 kl 19:00. 

Til stede: Liselotte Frederiksen (LF), Britta Dalsø (BD), Niels Høpner (NH), Morten Pontoppidan (MP) og 
Bodil Hertzum (BH)


Referat angivet med kursiv 

 Pkt 1: Henvendelse fra medlem af foreningen. 

Foreningen har modtaget en henvendelse d. 29. / 30.9. 2020 fra medlem, Søren Kunst, Vinkeltoften 12, 
indeholdende følgende:

• udmeldelse af JSG ved udgangen af 2020.

• krav om oplysning af andel indskudt beløb opkrævet af JSG til næste vejvedligeholdelse


Begrundelsen er angivet som:

•  SK vil ikke deltage i tredje persons ordning for vedligeholdelse

•  JSG har ikke prokura til at foretage overførsel af indskudte midler til tredje person

•  Det er i strid med krav til fordeling af indskudte midler, når en ordning opløses, og hvor fordeling af

midler skal ske med respekt for medlemmer i foreningen, der har indbetalt til ordningen. 


Konklusion:

•  De indskudte midler er trods gentagne forsøg med krav om udbetaling ikke blevet udbetalt af JSG

•  Der er ikke respekt for medlemskabet af ordningen, som der er indbetalt til

• JSG menes at gennemføre et tyveri af min (SK’s) andel af de indskudte midler i vejordningen.


Kvittering for modtagelsen fra JSG:

JSG ved LF har kvitteret for henvendelsen d.3.10.2020 med oplysning om, at besvarelsen vil indgå i den 
kommende tids prioritering af arbejdsopgaver for JSG.

Hele mailkorrespondancen er vedlagt som bilag til indkaldelsen af mødet.


JSG: Behandling af henvendelse


Henvendelsen stiller spørgsmål til afklaring f.eks.:

• Er der særlige servitutter eller tinglysninger på Vinkeltoften? LF undersøger dette.

• Ulla Skov Sørensen var sammen med Søren Kunst tilmeldt GF-mødet, og det var også USS, der

ringede op d. 1.10. og rykkede for besvarelse af henvendelsen fra Søren Kunst. Det skal derfor

undersøges, hvem der er ejer/ejere af Vinkeltoften 12.  På OIS.dk fremgår det at SK er eneejer.

• De nøjagtige indbetalingsbeløb pr. år for vejvedligeholdelse skal klarlægges. BD undersøger dette.

• Hvilken virkning får denne sag på etablering af egen vedligeholdelse i eget lag på de 9 veje?

Bestyrelsen må tage stilling til, om der skal søges advokatbistand til besvarelse af denne henvendelse, da 
sagen er principiel, kan have konsekvenser for bestyrelsens medlemmer, ligesom den har betydning for 
områdets dannelse af vejlag. Bestyrelsen (MP og LF) fortsætter det planlagte vedligeholdelse arbejde i 9-
vejs området. Dette skal afsluttes og et vejlaug i området skal etableres inden der overføres vejmidler fra 
JSG-kontoen. Fremtidige indbetalinger til vejvedligeholdelse for grundejere på alle øvrige veje end 9-vejs 
gruppeeksamen ophøre.det sker i rettelse i JSG medlemsliste (BD), der sendes til vandværkets 
administration i januar 2021. 

SK varsler desuden en politianmeldelse, hvis han ikke får de, af ham, indbetalte penge.  
Bestyrelsen tager udmeldelsen fra SK til efterretning. Der henvisning i svar til beslutning på 
generalforsamling 2020. 
Der indhentes ikke støtte fra advokat. Hvis der senere skulle opstå tvivl om legalitet, kan 6bestyrelsen 
overveje, at få rådgivning til konkrete spørgsmål. 

2. Kommunikation / website (MP). 
- At bestyrelsesreferat ikke offentliggøres, skal  på web-site. 
- Visning af de enkelte bestyrelsesmedlemmerne på web-site skal opdateres. 

Bodil Hertzum 18/10-2020
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